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Betreft: Aanpassingen Van Immerseelstraat

Geachte

Wij, de bewoners van de Van Immerseelstraat in Loon op Zand, wensen onze ongenoegen kenbaar te 
maken met betrekking tot de voorgestelde aanpassingen in onze straat. Deze bezorgdheid strekt zich 
tevens uit tot de bewoners aan de Van Hornestraat, die aangrenzend zijn aan de Van Immerseelstraat.

Het is met diepe teleurstelling dat wij constateren dat de voorgestelde plannen niet voldoen aan onze 
verwachtingen en behoeften als bewoners van deze gemeenschap. Wij zijn van mening dat de 
voorgestelde maatregelen niet alleen onvoldoende zijn om de kwaliteit van leven in onze straat te 
verbeteren, maar mogelijk zelfs nadelige effecten kunnen hebben op ons woongenot en de leefbaarheid 
van de omgeving.

Als betrokken burgers hechten wij veel waarde aan een open en transparant proces waarin onze stem 
gehoord wordt en waarin rekening wordt gehouden met onze belangen en zorgen. Het is dan ook van 
cruciaal belang dat er een constructieve dialoog plaatsvindt tussen de gemeente en de bewoners, waarbij 
er ruimte is voor onze inbreng en suggesties.

De weg biedt voldoende ruimte voor het parkeren van auto's op straat zonder dat er zich problemen 
voordoen. Over het algemeen wordt er netjes geparkeerd en wordt er rekening gehouden met elkaar, 
waardoor iedereen zonder hinder zijn oprit in en uit kan rijden, zelfs met grotere voertuigen zoals 
campers, aanhangers of caravans. Om deze reden zien wij geen noodzaak om de straat te versmallen en 
parkeervakken aan te leggen. Op de huidige tekening zijn er al negen parkeerplaatsen aangegeven, terwijl 
er op bepaalde momenten veel meer auto's op straat staan. Het verplicht parkeren aan één zijde van de 
straat lost geen bestaand probleem op, aangezien de keuze voor links of rechts parkeren afhankelijk is van 
individuele omstandigheden. Het markeren van parkeerplaatsen zou slechts discussies en frustraties 
veroorzaken die momenteel niet bestaan. Bovendien zou het versmallen van de straat en eventuele 
aanpassingen aan opritten het parkeren bemoeilijken, aangezien men rekening moet houden met de 
draaicirkel van auto's om hun oprit in en uit te kunnen. Als het doel van de versmalling is om meergroen in 
de straat te introduceren, stellen wij voor om het trottoir juist te verkleinen, waardoor de plantsoenen 
groter kunnen worden. Dit zou een meer effectieve manier zijn om groen toe te voegen aan de straat, 
terwijl de parkeerbaarheid en de leefbaarheid van de omgeving behouden blijven.

We zijn zeer tevreden met de huidige staat van onze straat, ondanks het gebrek aan onderhoud aan het 
straatwerk gedurende enige tijd. Het is opmerkelijk dat de klinkers en tegels nog steeds in uitstekende 
staat verkeren, wat resulteert in een esthetisch aantrekkelijkere omgeving dan de straten in ons dorp die 
recentelijk van nieuwe bestrating zijn voorzien. Vanuit dit oogpunt pleiten wij ervoor dat de 
oorspronkelijke klinkers en tegels eenvoudigweg worden hergebruikt. Dit zou niet alleen kostenbesparend 
zijn voor de gemeente, maar ook een lagere belasting op het milieu en de grondstoffen met zich 
meebrengen. Het vrijgekomen budget kan vervolgens mogelijk worden ingezet om de beplanting meer 
aandacht te schenken en volwassen bomen aan te planten.
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Met vriendelijke groet,

De bewoners van de Van Immerseelstraat.

Wij zijn van mening dat onze straat een van de mooiste in het dorp is, en dit is zeker te danken aan de 
prachtige bomen die onze straat sieren. Het voorstel om al deze bomen te vervangen door nieuwe 
exemplaren baart ons zorgen, omdat dit zou resulteren in een kale straat gedurende de komende dertig 
jaar, met slechts een paar kleine sprietjes waar eens majestueuze bomen stonden. Hoewel we begrijpen 
dat enkele bomen niet langer gezond zijn, zijn er ook exemplaren die naar schatting nog twintig tot dertig 
jaar mee zouden kunnen gaan. Het is verwarrend en teleurstellend dat bomen die gelijktijdig met die in de 
Van Grevenbrouckstraat zijn geplant en op dezelfde wijze zijn onderhouden, bij ons worden verwijderd 
onder het voorwendsel van onvoldoende gezondheid. Zonder dat daar gedegen onderzoek naar is gedaan.

Bijgevoegd bij deze brief treft u een enquête aan die door alle bewoners van de Van Immerseelstraat is 
ingevuld. In deze enquête zijn verschillende onderwerpen behandeld die ook in deze brief worden 
besproken. Bewoners hadden de mogelijkheid om hun voorkeur voor aanpassingen in de straat aan te 
geven. Het is belangrijk om op te merken dat deze enquête niet het resultaat is van enkele teleurgestelde 
buurtbewoners, maar een weerspiegeling van de mening van alle bewoners van de straat.

De staat van de plantsoenen in onze straat staat in schril contrast met de pracht van de bomen die onze 
straat kenmerken. Deze plantsoenen worden slechts sporadisch onderhouden, met slechts eenmaal per 
jaar maaien en schoffelen, wat resulteert in het vernietigen van alles wat begint te groeien of is 
aangeplant. Hierdoor vertonen veel plantsoenen kale plekken of zijn de planten volledig verdwenen. 
Opvallend is dat de gemeente nooit nieuwe beplanting heeft aangebracht, waardoor bewoners 
ontmoedigd zijn om zelf iets te planten vanwege het risico dat het opnieuw wordt vernietigd door het 
onderhoud.

Onze hoop is nu gevestigd op een fatsoenlijke aanplant en onderhoud van de plantsoenen. Een goed 
voorbeeld hiervan is op de Kloosterstraat voor de oude bibliotheek. Daar staat een groenblijvende plant 
die volg groeit waardoor onkruid geen kans heeft. We overwegen ook of het mogelijk is om een lage 
afrastering rondom de plantsoenen te plaatsen. Aangezien onze straat op de looproute naar het bos ligt, 
ervaren veel hondeneigenaren de plantsoenen als een handige uitlaatplek voor hun huisdieren. In de Van 
Grevenbrouckstraat is reeds een lage afrastering geplaatst rondom de plantsoenen, wat zeer positief 
wordt ontvangen. Hoewel er eerder navraag is gedaan in de buurt om zelf het onderhoud op ons te 
nemen, was er helaas niet genoeg animo voor. Desalniettemin zouden we graag op burendag, in 
samenwerking met de gemeente, om de zoveel jaar een plantsoen opfrisdag willen organiseren, om zo 
gezamenlijk bij te dragen aan het behoud en de verbetering van de groenvoorziening in onze straat.

Wat betreft de verkeersveiligheid, willen wij benadrukken dat wij persoonlijk geen hinder ervaren van te 
hoge snelheden in onze straat. Bovendien wordt er regelmatig door kinderen op straat gespeeld, wat 
suggereert dat de huidige verkeerssituatie als veilig wordt ervaren. In het plan komt er weer een drempel 
terug wat al een effectieve snelheid remmende maatregel is.

Wij pleiten daarom vooreen gefaseerde aanpak van het bomenbestand. Een plan waarin 25% met 
aanvang van het project worden vervangen en na een periode van tien jaar wordt gevolgd door nog eens 
25% en na twintig jaar nog eens 25%, en de resterende 25% na dertig jaar. Hierbij zouden in eerste 
instantie de slechte of zieke bomen en de plaatsen waar bomen al jaren geleden zijn verwijderd, worden 
vervangen door nieuwe aanplant. Op deze manier behouden we niet alleen een prachtige groene straat, 
maar kunnen de bomen ook blijven bijdragen aan het klimaat door CO2 op te slaan. Dit is van essentieel 
belang voor het behoud van de esthetiek en de milieukwaliteit van onze straat.




